
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 12. maj 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål BO
Finder ministeren det tilfredsstillende og i overensstemmelse med god lovgiv-
ningsskik, at Folketinget først har fået oversendt svar på FIU alm. del -
spørgsmål 30, der omhandler kontanthjælpsloftet, knap 2 måneder efter, at lo-
ven om kontanthjælpsloftet er endeligt vedtaget?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Leif Lahn Jensen (S).

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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